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Medborgarförslag - Utegym för äldre i Högdalen 

 

Svar på medborgarförslag 

 

Förslag till beslut 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

 

 

 

Anders Carstorp Kersti Tagesson 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Sammanfattning 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått ett 

medborgarförslag från en person i stadsdelen Högdalen. Personen 

tycker att utegymmet som finns i parken Dalbotten i Högdalen 

används som lekplats av barn i området. Därför tycker personen att 

det behövs ett staket runt utegymmet och en skylt som talar om att 

det är ett utegym.  

 

Ett staket gör det svårare för personer att besöka utegymmet därför 

tycker förvaltningen inte att det är en bra lösning. Förvaltningen 

tycker att det är en bra idé att sätta upp skyltar och planerar för att 

sätta upp skyltar.  

Bakgrund 

Stadsdelsförvaltningen har mottagit ett medborgarförslag om det 

befintliga utegymmet i parken Dalbotten nära Högdalen centrum. 

Utegymmet är avsett främst för äldre men används idag som en 

lekyta av barn i området.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen stadsmiljö och lokaler.  
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Ärendet 

Förslagsställaren vill att stadsdelsförvaltningen installerar ett staket 

eller liknande runt gymmet. Hen vill även ha större skyltar runt 

utegymmet som syftar till att informera om gymmets primära 

användningsområde. Anledningen är att gymmet inte alltid används 

som det ska utan besöks av barn som leker där. Förslagsställaren 

poängterar att det är extra viktigt under rådande pandemi eftersom 

det är bra att håll avstånd.   

Synpunkter och förslag 

Stadsdelsförvaltningen avslår förslag om att anlägga ett staket 

eftersom förvaltningen strävar efter att öppna upp och 

tillgängliggöra stadsdelen parker. Stadsdelsförvaltningen bedömer 

inte att ett staket är förenligt med öppna och tillgängliga parkrum.  

 

Stadsdelsförvaltningen är dock positiv till att uppföra 

informationsskyltar vid gymmet för att öka tydligheten i dess 

användning.  

Bilaga 

1. Medborgarförslag om utegymmet i Högdalen 
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